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Concrete vragen  1. Samen Verder heeft in het verleden duidelijk gesteld en 

dat hun standpunt hun standpunt is dat de 
bezettingsgraad niet meegenomen mag worden in het 
accommodatiebeleid. Een accommodatie in een kleine 
kern kent nu eenmaal een lagere bezettingsgraad dan 
een gemeenschapsaccommodatie in een grote kern. 
Terwijl die accommodatie in een kleine kern misschien 
wel belangrijker is voor de leefbaarheid, dan die in een 
grote kern. De vraag is of dit standpunt van Samen 
Verder gewijzigd is? Zo ja, met welke argumenten? Zo 
niet, de vraag of men de bestuursopdracht hierop wenst 
aangepast te zien? 

2. Het AD publiceerde in okt jl een artikel onder de kop, 
“Stoken op kosten belastingbetaler: zeker twee openbare 
gebouwen in Leudal hebben rood energielabel. Een 
domper bij de start van het stookseizoen…… “. Het betreft 
een artikel nav een onderzoek uitgevoerd door 
adviesbureau Republiq. Is er een relatie tussen deze 
uitkomsten/bevindingen en de presentatie/het Synarchis-
onderzoek? Zo ja, graag toelichting. Zo niet, ook graag 
een toelichting. https://www.ad.nl/leudal/stoken-op-
kosten-belastingbetaler-een-op-de-vijf-openbare-
gebouwen-in-leudal-heeft-rood-energielabel~a7a41b42/ 

3. Het college/wethouder is nu al ruim anderhalf jaar bezig 
met een en ander, en gemeenschapsaccommodatie 
wachten al die tijd op maatregelen. Energiebesparende 
maatregelen zijn ‘on-hold’ en daarmee stop gezet. Terwijl 
wij een aantal maanden terug 
gemeenschapsaccommodatie La Rochelle (Roggel) 
hebben horen vragen om actie om 
maatregelen.                               

Vervolg-vraag, is het college voornemens om 
gemeenschapshuizen/ontmoetingsplekken de komende 
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winter (mbt energiekosten) financieel te steunen? 

4. Welk tijdspad wordt nagestreefd? Wanneer kunnen wij 
het ‘nieuwe’ beleid tegemoet zien in de Raad? Wanneer 
is/zijn de uitvoeringsplan(nen) nav dit beleid gepland? 

5. In de presentatie lezen wij nergens dat het OOG (overleg 
van gemeenschapsaccommodaties) betrokken. Vandaar 
de vraag of zij akkoord zijn met deze geformuleerde 
bestuursopdracht? Of zij accoord zijn met het 
aangegeven tijdspad? 

6. In de presentatie en bestuursopdracht wordt niet meer 
van gemeenschaps-accommodaties gesproken, maar van 
ontmoetingsplekken. Dit is trouwens verwarrend, want 
een bankje in het bos kan ook een ontmoetingsplek zijn! 
Wat is behalve dit, in de huidige opzet anders dan in het 
actuele accommodatiebeleid? Concreet wordt gevraagd 
om een overzicht van de wijzigingen (was – wordt) te 
geven.  

7. In het verlengde van de vorige vraag, wat wil het college 
met de wijzigingen oplossen? Waar moet met wat voorligt 
(ic deze bestuursopdracht) een antwoord op zijn?  

8. Deze hele exercitie kost behalve veel tijd ook de nodige 
euro’s. Euro’s die niet direct ten goede komen van de 
gemeenschaps-accommodaties en daarmee de dorpen en 
inwoners. Wij vragen om een overzicht van de kosten 
(alle kosten) die tot heden gemaakt zijn in het kader van 
dit onderwerp (kosten inhuur externen/advies- en/of 
onderzoeksbureaus, kosten uren medewerkers gemeente, 
overige kosten enz.). 

  
Datum: 03.01.2024 
 

Ambtelijk advies  

1. Beantwoording van deze vraag is niet aan het college. 
2. Synarchis richt zich primair op het doorontwikkelen van de 
ontmoetingsplekken; vanuit gemeentelijk Vastgoed wordt hierin 
geparticipeerd middels verduurzaming van de ontmoetingsplekken. 
Dit is gepland voor Q1-Q2 van 2024. 
3. a. Vanuit gemeentelijk Vastgoed wordt hierin geparticipeerd 
middels verduurzaming van de ontmoetingsplekken. Dit is gepland 
voor Q1-Q2 van 2024. 
b. Momenteel is er niet voorzien in een maatregel om te voorzien in 
financiële ondersteuning m.b.t. de energiekosten. 
4. De besluitvorming over de Ontmoetingsplekken is nu gepland in 
Q2 van 2024. 
5. OOG is betrokken bij het proces en kan gevraagd en ongevraagd 
hierover adviseren. 
6. In de bestuursopdracht wordt gesproken van Ontmoetingsplekken 
en niet meer van gemeenschapshuizen. Ontmoetingsplekken zijn dat 
deel waar de gemeente het ontmoeten organiseert van inwoners, 
gebruikers en verenigingen (maatschappelijke functie). Een 
ontmoetingsplek in een dorp kan een onderdeel vormen van een 
gemeenschapshuis, maar dat hoeft per definitie niet altijd het geval 
te zijn. 
Een gemeenschapshuis kan naast een maatschappelijke functie 
(ontmoetingsplek) ook andere functies hebben waaronder een 
commerciële functie. 



7. De bestuursopdracht is hier helder in (onder beoogd resultaat): de 
inzet op maatschappelijke functie(s) van de betreffende 
ontmoetingsplek en de borging hiervan. 
8. De gemaakte externe kosten zijn vermeld in de B&W-besluiten van 
14 maart 2023 (B&W4039) Synarchis € 39.420 ex. btw én het B&W-
besluit van 26 september 2023 (Z/23/123189) Invior 
publieksenquête van € 25.000 ex. btw. 
Intern betreft het de inzet een adviseur (variabele uren op basis van 
behoefte) en ondersteuning vanuit team advies (financieel, juridisch, 
communicatie). 
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